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 PROTOKOLL 2/2008 

 Sammanträdesdag 1(5) 

 Tisdag 5 februari 

 

 

 

Justerat den Justerat den  

 

 

 

Ingrid Dalén Jan Lamby 

 

 

Närvarande: 

Ordförande Ingrid Dalén (HSO/FUB) 

Vice ordförande Jan Lamby (HSO/HRF) 

Ledamöter Anna Källström (HSO/R) 

Inger Svedmyr (HSO/Elöverkänsligas 

förening) 

 Göran Gustafson(SRF) 

 Berit Hinderson(FHLIS) 

   

Förhindrade: Amir Amirriazi (DHR)  

 

Dessutom närvarade föredragande handläggare  

  

 

§  1  Fastställande av dagordning 

Efter tillägg under punkten Rapporter och Övriga frågor kunde 

dagordningen godkännas. 

  

§  2 Förvaltningschef Ingela Lindh  

 

Ingela Lindh redogjorde för den kommande organisationsförändringen 

på Stadsbyggnadskontoret. Under 2007 vann 83 planer laga kraft. Under 

2008 kommer planärenden öka samtidigt som  planprocessen kommer att 

minskas till 13 månader. Man beräknar också att 50 % av planärenden 

kommer att vara enkla planärenden. Rådet måste då sortera ut viktiga 

strategiska ärenden av principiell karaktär.  

Ingela vill att rådet ska vara rådgivande och arbeta med strategiska 

frågor och bl. a. fortsätta arbetet med checklistor för detaljplane-

handläggare på kontoret.  
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Jan framhöll att det vore värdefullt att ha gemensamma dragningar med 

Tk:s och Sthlm Parkerings handikappråd och Tillgänglighetsprojektet. 

 

Ingrid efterfrågade utökad insyn i övriga verksamheter inom kontoret 

och vill att avdelningscheferna remitterar ärenden av intresse för rådet. 

 

Rådet kommer under hösten träffa avdelningscheferna. Tanken är att 

tillfälle ska ges för att informera om och diskutera tillgänglighetsfrågor 

med bäring på respektive verksamhet. 

 

 

§ 3 Föregående protokoll 

 

Godkändes och lades till handlingarna 

 

§ 4  Inkomna skrivelser 

 

Anmälan inkomna protokoll vilka lades till handlingarna 

 

Protokoll nr 9 vid kommunstyrelsens sammanträde den 19 

december 2007 

Protokoll nr 1 vid kommunstyrelsens sammanträde den 14 

januari 2008 

 

§  5 Exploateringsnämnden 

Ordföranden har som vanligt gått igenom dagordning, tjänsteutlåtanden 

till sammanträde samt protokoll men anser inte att något av principiellt 

intresse fanns att redovisa. 

 

Rådet vill att rådets protokoll ska stå som en egen punkt på nämndens 

föredragningslistor. 

 

§  6 Inbjudan till samråd om program för 

Johan Helmich Romans Park, Mariagårdstäppan, 

Fatbursparken m m i stadsdelen Södermalm, S-Dp 2007-

36068-54  Föredragande: Monika Joelsson Vestlund. 

 

Handikapprådet anförde som svar på remissen: 

 

I det här skedet är det svårt att avgöra vilket av alternativen som är att 

föredra.  

- Lutningarna på gångvägarna inom området är större än 1 till 40. 

- Utrymningsvägarna från citybanan och stambanan kräver 2 hissar vid 

varje uppgång.  

- Ur bullersynpunkt är överdäckning att föredra. 
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- Rådet anser att de elektromagnetiska fälten måste ligga under 0,2 u T 

som dygnsmedelvärde i bostäder ovanför gångtunneln. Man bör över 

huvud taget inte överskrida 0,2 u T som maxvärde då ny forskning visar 

att förekomsten av leukumi ökar redan vid 0,1 u T. 

- Ur tillgänglighessynpunkt är alternativ B:s lösning är att föredra då 

man kan angöra restaurangen och Badmästarstugan. 

 

Paus 

 

§  7 Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för  del av 

Kista gård m m i stadsdelen Kista, S-Dp 2001-15502-54 

Föredragande: Agneta Larsson 

Utgår och Agneta återkommer den 19 februari 

 

§  8 Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för del av   

Ålsten 1:1 Äppelviken/Smedslättens Tennisklubb, i 

stadsdelen Smedslätten, S-Dp 2007-36186-54 

Föredragande: Erik Isacsson 

  

Rådet har inget att invända mot förslaget 

 

§ 9 Rapporter 

 

HSO har till Banverket framfört oro och synpunkter på konsekvenser av 

utformningen av Citybanan.  Som representant för Läns HSO ska Jan till 

SL:s samverkansråd där även projektledaren för Citybanan på Banverket 

deltar. Amir och Jan kommer att samarbeta så att tillgängligheten 

tillgodoses . Banverket svar på LänsHSOs skrivelse bifogas protokollet. 
 

 

§ 10 Övriga frågor 
 

Anita har kontaktat Fortum om när i tiden man ska gräva ner kraft-

ledningen vid Växthusvägen. Det är Svenska Kraftnät som äger frågan. 

Svenska kraftnät hänvisar till Kjell Engvall på Exploateringskontoret. 

Kjell översände material från Svenska Kraftnät. Inger har tittat på 

materialet. Det framgår inte när kraftledningen på Växthusvägen ska 

grävas ner. Rådet konstaterar att det är svårt att hitta någon på kontoren 

som äger frågan. 
  

Mötet avslutades kl. 16.30 

 

Vid protokollet 

 

 

Anita Westergren 


